
 

 

 

 

 لجنة الترشيحات و المكافات 

Nominations and Remuneration Committee 

 

   عبدالله  الغامدي /السيد

  24قيادي تنفيذي في مجال الموارد البشرية والخدمات المشتركة يتمتع بخبرة تزيد عن 
ً
 في كبرى الشركات المحلية والعالمية. يشغل حاليا

ً
عاما

منصب الرئيس التنفيذي للموارد البشرية والشؤون الإدارية في مجموعة القريان، ويعمل على قيادة وتطوير وتنفيذ استراتيجيات الموارد  

 مناصب قيادية متعددة في مجموعة المجدوعي وشركة الجميح للسيارات، إضافة إلى مسيرة  
ً
البشرية على مستوى المجموعة. شغل سابقا

مهنية متميزة في شركة بروكتر آند جامبل. يشغل عدة عضويات في لجان مختلفة مثل لجنة الترشيحات والمكافآت ولجنة المشتريات ولجنة  

على العديد من الجوائز التقديرية في التميز والأداء المؤسس ي التحول الرقمي. حاصل  . 

  التعليم: 

 .الجامعة العربية المفتوحة، الرياض (Information Technology) درجة البكالوريوس في تقنية المعلومات

 

 

 

Mr. Abdullah Alghamdi – Committee Member  

An executive leader in Human Resources and Shared Services with over 24 years of experience in leading major local and 

international organizations. He currently serves as Chief Human Resources and Administrative Affairs Officer at Al-Qaryan 

Group, where he leads the development and execution of group-wide HR strategies. 

He previously held several senior leadership roles at Al-Majdouie Group and Aljomaih Automotive Company, in addition to 

a distinguished career at Procter & Gamble (P&G). He serves on multiple committees, including the Nomination and 

Remuneration Committee, Procurement Committee, and Digital Transformation Committee. He has received numerous 

recognition awards for excellence and institutional performance. 

Education: 

Bachelor’s degree in information technology Arab Open University – Riyadh 

 

 

 


